
Савенко Ганна МиколаївнаНімченко Анастасія Руславнівна

Мене завжди брали організовувати важливі заходи, керувати ними, і
мало того, ще й виступати одночасно. Разом із тим завжди була у гарних
стосунках із вчителями та керівництвом своїх навчальних закладів. 
 Наразі я є старостою своєї групи, але не просто словом «староста», а
саме людиною, яка несе відповідальність за свою групу, поважає своїх
одногрупників і завжди приходить на допомогу в питаннях навчання і не
тільки, адже я розумію і оправдовую покладені на мене сподівання і
довіру своєї групи.
 Наразі, я переслідую ціль увійти до Ради Студентського Самоврядування
задля того, аби допомогти нашому університету, разом із усіма членами
РСС, зробити наш університет кращим у всіх напрямках. Це можливо
зробити якщо ми всі будемо небайдужі і матимемо надію на краще. 
 Я,як ніхто, буду відстоювати права студентів, буду відкрита до нових
ідей і робити усе задля того, щоб кожен із вас продовжував і ще більше
почав пишатись нашим університетом!
 Для більш допитливих, ви можете знайти мене у різних соціальних
мережах і месенджерах:
 Instagram: @ana.stasia_an
 Telegram: @smurfffik
 E-mail: anastasiknimchenko@gmail.com
Дякую за увагу!

Свою передвиборчу програму я вирішила розділити на 4 умовних блоків змін
та вдосконалень, необхідність яких я бачу.
Навчання студентів:
1. Навчання активу Студентського парламенту та обмін досвідом зі
студентами.
2. Модернізація студентського самоврядування відповідно до державної
молодіжної політики, стимулювання інтересу як до навчально-наукової, так і
до громадської діяльності, підвищення ініціативності студентів.
3. Обмін досвідом та здобутками між групами факультетів.
4. Ефективне інформування студентів про різноманітні програми, конкурси
та олімпіади.
5. Проведення онлайн зустрічей для обговорення актуальних тем для
студентів. 
Захист прав студентів:
1. Збільшення прозорості в роботі органів студентського самоврядування та
підвищення їхнього авторитету.
2.  Щоквартальні звіти щодо виконаної роботи.
3. Захист прав студентів Національного Транспортного Університету на рівні
університету та факультетів.
Дозвілля та розвиток особистості:
1. Розширення сфери організаційної роботи.
2. Підвищення якості проведення творчих, інтелектуальних, розважальних
заходів як в межах факультету так і в межах університету.
3. Організація заходів з урахуванням інтересів студентства університету.
Інформаційна діяльність:
1. Налагодження інформаційної роботи РСС. 
2. Надання необхідної, цікавої та актуальної інформації для студентів усіма
можливими способами (соціальні мережі, сайт університету, інформаційні
дошки, інформування через представників до парламентських груп).
Мені подобається громадська робота та робота в студентському
самоврядуванні, адже це великий досвід.
Робота в студентському самоврядуванні дозволить мені попрацювати на
університетському рівні. Студенти - це двигун нашої країни, тому працювати
зі студентами та для студентів для мене престижно та почесно!

ПРОГРАМА

ОСС ФЕП

 Я студентка третього курсу, групи
ТП 3-2, факультету ФЕП Німченко
Анастасія Русланівна. Народилася і
живу у столиці і як корінна
кияночка буду завжди поруч із
університетом та з кожним із вас.
 Ще зі школи я була серед
найактивніших, приймала участі у
заходах шкіл та ліцею у яких
навчалась. 
 

mailto:anastasiknimchenko@gmail.com


Савенко Ганна МиколаївнаПлешанова Єлизавета Костянтинівна

МЗ вересня 2010 по червень 2019 року навчалась в Коротопській ЗОШ
№10, де була старостою класу та членом творчого врядування школи.
2021 року закінчила Конотопську ЗОШ №11. В період навчання в ЗОШ
№11, я займала посаду замісника старости та секретаря школи. Брала
активну участь у творчому житті обох школ, а саме: малювала на
конкурси, як міські, так і обласні, декламувала та вірші, приймала участь
в літературних конкурсах, виставах. Допомагала в організації в
організації шкільних свят. 
З 2021 року студентка Національного Транспортного Університета,
Факультету Економіки і Права за освітньою програмою «Філологія». 
На жаль, досвіду в формуванні студентського життя не маю, але я повна
бажання та амбіцій.

«Скажи мені де ти вчишся, і я скажу хто ти». Студентське
самоврядування, це важливий орган будь якого
університету, місія якого поліпшити та спростити
навчальний процес кожного з нас. Тому, для покращення
ефективності роботи РСС, я пропоную:
-  налагодження інформаційної роботи РСС;
-  підвищити кількість проведення і  зацікавленість
студентської спільноти до творчих та волонтерських
захадів університету;
-  підвищити зацікавленість у громадському житті
факультету;
-  створення умов для самореалізації особистості
кожного студента;
-  соціальні мережі— невід‘ємна складова життя кожного
студента, тому покращити, або створити роботу на таких
платформах, як Instagram, Tiktok, YouTube, для більш
легкого та цікавого навчання.

ПРОГРАМА

ОСС ФЕП

Я, Плешанова Єлизавета
Костянтинівна, народилася 24
грудня 2003 року в м. Луганськ,
громадянка України. 
 



Савенко Ганна МиколаївнаКучер Євгеній Сергійович

Маю власний бізнес, та беру активну участь в житті свого міста. В шкільні
часи очолював шкільне самоврядування, де показав активні результати
та лідерські якості. Поступивши в Національний Транспортний
Університет на спеціальність право, намагався також брати активну
участь в житті студентства. На жаль через карантин мені як і всім іншим
студентам прийшлось перебувати дома. І я вважаю, що це дуже сильно
вплинуло на розвиток самоврядування. Моя ціль влитися в Раду
студентського самоврядування факультету ФЕП. Виконати задумані
мною цілі. Та повернути довіру до студентського самоврядування. Я
вважаю, що це можна зробити лише обєднавши зусилля та створивши
конкретну програму.  
Я зобов’язаюсь відстоювати студентські ідеї, які покладені в основу
діяльності студентського самоврядування. А також, створю максимально
ефективні умови реалізації важливих студентських ініціатив.
 Для тих хто хоче мене узнати краще, або задати будь-які запитання
пов’язані зі мною та моєю участью в студентському самоврядуванні ось
мої контактні дані:
 Інстаграм: @evkucher_99
 Телеграм: @Evgenij2223
 Контактний телефон: +380993087857
 Електронна почта: evgen.kucher.22@gmail.com 
 Дякую за увагу!

Перебуваю студентом НТУ протягом трьох років, я мав змогу побачити структуру та
діяльність РСС, і взагалі як саме проходить життя студента НТУ. Тому мета моєї
програми - забезпечити подальший розвиток та удосконалення РСС. Протягом
свого навчання, і тому зробив висновки, і хочу поділитися зі своїми ідеями, які буду
намагатись втілити будучи в студентському самоврядуванні:
1. Забезпечення прозорості діяльності студентського самоврядування:
- структуроване та змістовне планування чергових заходів і проектів та їх
оприлюднення на сайті та в соціальних мережах;
- висвітлення усіх прийнятих рішень в офіційних групах;
- кожні три місяці звітування студентського самоврядування, про виконану
діяльність в офіційних джерелах, або відкритих відкритих зборах перед студентами
НТУ;
- створення прозорої платформи, де кожен студент напряму може поділитися
своїми проблемами з РСС;
- повернення довіри студентів до діяльності Ради студентського самоврядування.
2.Удосконалення окремих заходів дозвілля студентів загально університетського
рівня:
-   зокрема, створення серед студентів груп по інтересах;
- сприяння залученню студентів до участі у традиційних масових заходах на
факультетах, а також тематичних конкурсах до свят.
3.Створення проекту "My success story".
- ціль проекту підтримка комунікації з випускниками Університету, створення
електронної платформи, де випускники можуть публікувати свої особисті історії
успіху після закінчення Університету;
- це сприятиме підвищенню іміджу університету серед ЗВО України, заохотить
більшу кількість людей поступати в НТУ, та стане ефективним та допоміжним
елементом у профорієнтаційній діяльності.
4.Створення програми заохочення студентів до спорту. 
5.Підвищення ефективності роботи РСС за рахунок достатнього фінансування
органами Університету. 
Висуваючи кандидатуру у члени органів студентського самоврядування ФЕП, я
впевнений, що разом із командою студентського самоврядування ми впораємося з
покладеними на нас обов’язками. Та з можемо створити студентське
самоврядування по аналогії з світовими університетами.

ПРОГРАМА

ОСС ФЕП

 Я студент третього курсу, групи ТП
3-2, факультету ФЕП Кучер Євгеній
Сергійович. Народився в дуже
прекрасному місті на Київщині, в
місті Яготин. З самого дитинства
брав активну участь в різноманітних
гуртках, секціях, та конкурсах. 

mailto:evgen.kucher.22@gmail.com


Савенко Ганна МиколаївнаКошелюк Ігор Андрійович

У 2008 році вступив до 1 класу закладу загальної середньої освіти І-ІІІ
ступенів №8 м.Ковеля.
У 2019 році закінчив 11 класів закладу загальної середньої освіти І-ІІІ
ступенів №8 м.Ковеля.
У 2019 році вступив до Національного транспортного університету (НТУ)
на перший курс факультету економіки та права, де навчаюсь на
теперішній час.
Майбутня спеціальність: «Право».
У лавах Збройних сил України службу не проходив.
Володію іноземною мовою( англійська ) на середньому рівні.
В шкільні роки займався плаванням та туризмом.
Склад сім’ї:
 Батько – Кошелюк Андрій Михайлович, 1963 року
народження,залізничник.
Мати –Кошелюк Ірина Михайлівна , 1970 року народження, вихователька
в ДНЗ.
 Сестра –Кошелюк Анна Андріївна , 1991 року народження, диспетчер в
логістичній фірмі.
Я, та мої найближчі родичі під судом та слідством не перебували.
Місце проживання: м. Київ, вул., М. Бойчука 40А

Робота у студентському самоврядуванні повинна приносити задоволення. Ми не
повинні забувати, що усі наші думки, прагнення, дії спрямовані на досягнення
єдиної мети. Ми повинні прагнути робити життя нашого університету краще і
цікавіше.
В студентське самоврядування йду свідомо, так як вважаю, що у мене є досвід в
організації заходів та є ідеї, які хотілося б реалізувати для різноманітного життя в
нашому університеті.
У зв’язку з цим, ставлю перед собою ряд завдань:
1.Культурно-масова діяльність:
·проведення щорічних заходів, таких як «Дебют першокурсника», «Посвячення у
студенти», новорічний концерт, «8 березня», «День студента», Дні факультетів,
«День народження НТУ», «День знань», «Хелловін»;
·проведення інтелектуальних та пізнавальних ігор; ·літературні вечори;
·фотоконкурси, конкурси плакатів; ·проведення ярмарок; ·участь у флешмобах; ·кіно
вечори; ·пропаганда здорового способу життя; ·конкурси на кращу кімнату у
гуртожитку;
2. Організаційно-масова діяльність:
·Проведення щотижневих зборів студентського самоврядування і оформлення звітів
про виконану роботу;
3. Житлово-побутова діяльність:
·Доведення інформації до адміністрації і вирішення проблем, пов’язаних з
гуртожитками; створення мотивації для підтримки дисципліни і порядку у
гуртожитках, перевірки кімнат;
4. Інформаційна діяльність:
·Поширення оголошень, афіш в університеті і в соціальних мережах;
·Оформлення стендів;
5. Спортивно-масова діяльність:
·Проведення спартакіад, «Битв гуртожитків» по різним видам спорту, «День
здоров’я», проведення марафонів.
Комісія, що пов’язана з нарахуванням стипендії буде працювати по розгляду питань,
пов’язаних з учбовим процесом і здачею сесії, а також буде проведена допомога у
вирішенні конфліктних ситуацій у разі їх виникнення, між викладачами і
студентами.
Також, напрям, який я планую розвинути в нашому університеті – це молодіжна
політика. Вона направлена на активну участь студентів у громадському житті.

ПРОГРАМА

ОСС ФЕП

Я, Кошелюк Ігор Андрійович,
народився 13 березня 2002 рокув
місті Ковель, Волинської області,
українець.



Савенко Ганна МиколаївнаПікульський Андрій Андрійович

Пікульський Андрій Андрійович,
народився 10 червня 2004 року в м. Києві.

Мої установки: 
v Чим довше йдеш мовчки, тим складніше порушити тишу -
вмикайся постійно
v Постійно підвищуй ступінь алертності.
v Усі рівні. Займай позицію зверху, тільки якщо це виправдано і
позитивно вплине на загальний результат.
v Завершуй почате в встановлені терміни, не жертвуй якістю
результатату заради вигоди.
v Немає проблем, є питання на які цікаво знаходити відповіді

ПРОГРАМА

ОСС ФЕП

.
 Ідеї, як полегшити першокурсникам початок навчання
 -програми наставництва
 -коучинг студентів
 -пропозиції репетиторства або проміжні курси з таких
предметів, як математика
 В цілому, першокурсників необхідно об'єднати в ще більш тісну
мережу, що стане загальною стратегією для університету або
факультету - студенти мають потребу в цілісній орієнтації під час
вступу на курс.
  Головне, що турбує студентів, - це те, що їм потрібно багато
орієнтуватися, вони прагнуть до соціальної інтеграції, вони часто
шукають зовсім інші речі, починаючи навчання, ніж наукову
складову, що пропонує їм університет. Навчання по предмету
починається негайно. Щоб  краще інтегруватися, крім основної
програми, пропоную організувати междисциплинарні навчання-
семінари в невеликих групах протягом семестру за такою
схемою:
 -наукова робота,
 -дослідження,
 -обговорення.


